
Zápisnica z X. zasadania obecného zastupiteľstva v Zubrohlave 

konaného dňa 13. augusta 2020 o 17.00 h 
 
 
 
Starosta obce Zubrohlava zvolal obecné zastupiteľstvo na základe, § 12 ods. 1 zákona č. 369/1990 Z. z. 

o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov.  

 

Prítomní:  
 

Pavol Bugeľ, starosta obce  

 

Poslanci: Dominik Lešňovský, Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin 

Šturek, Tibor Rentka, Mgr. Lukáš Gluštík 

 

Kontrolórka obce: Mgr. Ľudmila Mokošáková 

 

Zapisovateľka: Mgr. Silvia Kormanová 

 

Ospravedlnení: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková 

 

Ďalší prítomní a verejnosť podľa priloženej prezenčnej listiny prítomných. 

 

 

P R O G R A M: 
 

 

1. Otvorenie - IX. rokovanie Obecného zastupiteľstva otvoril Pavol Bugeľ, ktorý privítal všetkých 

prítomných poslancov, pani kontrolórku. Pán starosta prečítal program zasadnutia a dal 

hlasovať za predkladaný program.  
 

Hlasovanie za predkladaný program zasadnutia obecného zastupiteľstva  

  

Za: Dominik Lešňovský, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek, Tibor Rentka, Mgr. Lukáš 

Gluštík, Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Starosta: Na úvod si prejdeme uznesenia prijaté na predchádzajúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva.  

 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie prijaté uznesenia na predchádzajúcom zasadnutí.  

 

Starosta: Prejdeme k bod č. 1 a to konkrétne k úprave preklenovacieho úveru k projektu výstavby 

Zberného dvora. Poprosím pani ekonómku pani Lipovskú, aby presnejšie špecifikovala dôvody úpravy.  

 

Mgr. Zuzana Lipovská: Spočiatku sme si mysleli, že pri žiadostiach o platbu pôjde všetko tak, ako má 

ísť a peniaze nám budú vyplácať priebežne, avšak v projekte došlo k prieťahom a úhrady nechodia no 

je potrebné platiť faktúry, preto by bolo vhodné, aby sme upravili preklenovací úver do výšky 

poskytnutého nenávratného finančného príspevku. 

 

Starosta: Všetko sa musí vybaviť tak, aby sme nemuseli vracať nijaké peniaze a aby zo strany obce sme 

nikomu nič nedlhovali. 

 

DISKUSIA 



 

Hlasovanie za úpravu čerpania preklenovacieho úveru na projekt Vybudovanie Zberného dvora v obci 

Zubrohlava do výšky poskytnutého nenávratného finančného príspevku 1 037 621,93eur. 

  

Za: Dominik Lešňovský, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek, Tibor Rentka, Mgr. Lukáš 

Gluštík, Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Starosta: Ďalší bod programu je podobný ako predchadzajúci a teda jedná sa o úver na projekt 

Rozšírenie vodovodu Klinec-Skladaná. Je potrebné mať finančné prostriedky na krytie projektu. Projekt 

sa zatiaľ nerealizuje lebo čakáme na podpis zmluvy zo stany Environmentálneho fondu ale po jej 

podpise budeme môcť robiť lebo už je aj firma, ktorá vyhrala verejné obstarávanie. Musíme byť 

pripravení na to, keď nám bude doručená podpísaná zmluva a my bude môcť začať budovať.  

 

Hlasovanie za  preklenovací úver na projekt ZUBROHLAVA- rozšírenie vodovodu lokalita Klinec 

Skladaná I. etapa do výšky poskytnutého nenávratného finančného príspevku 120 000eur 

 

Za: Dominik Lešňovský, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek, Tibor Rentka, Mgr. Lukáš 

Gluštík, Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Starosta: Prechádzame k ďalšiemu bodu zasadnutia, ktorý sa týka úpravy preklenovacieho úveru na 

projekt Zlepšenie kľúčových kompetencií. V tomto prípade je tiež potrebné navýšiť výšku úveru do 

výšky poskytnutého NFP, kvôli tomu, aby boli zabezpečené platby pre dodávateľov, po vyplatený 

finančných prostriedkov z projektu budú úvery vyrovnané.  

 

Hlasovanie za  úpravu čerpania preklenovacieho úveru na projekt Zlepšenie kľúčových kompetencii 

žiakov Základnej školy v Zubrohlave do výšky poskytnutého nenávratného finančného príspevku 

130 902,23eur. 

  

Za: Dominik Lešňovský, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek, Tibor Rentka, Mgr. Lukáš 

Gluštík, Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Starosta: Ďalším bodom programu sú zmeny programovom rozpočte za II. Q 2020. Prosím pani 

ekonómku, aby predstavila zmeny v rozpočte.  

 

Mgr. Zuzana Lipovská: Úpravy programového rozpočtu za II. Q 2020 sú nasledovné: 

     
 

ROZPOČET Schválený rozpočet 
Posledná úprava 

rozpočtu 
Upravený rozpočet Rozdiel 

 

Bežné príjmy              1 762 007                 1 833 288             1 791 052     -42 236 

Kapitálové príjmy                       1 571                  13 234     11 663 

Čerpanie RF                 132 411                    160 651                200 651     40 000 

Finančné príjmy                            -                      249 444                263 500     14 056 

Príjmy RO - ZŠsMŠ                   92 500                    112 420                112 629     209 

Príjmy spolu               1 986 918                 2 357 374             2 381 066     23 692 
     

Bežné výdavky                 633 107                    644 930                664 843     19 913 

Kapitálové výdavky                 232 171                    492 443                532 443     40 000 

Finančné výdavky       0 



Výdavky RO - ZŠsMŠ              1 121 640                 1 131 460             1 137 615     6 155 

Výdavky spolu               1 986 918                 2 268 833             2 334 901     66 068 
     

Hospodárenie obce                            -                         88 541                  46 165     -42 376 
     

Program:                             
(Druh výdavku) 

Schválený rozpočet 
Posledná úprava 

rozpočtu 
Upravený rozpočet  Rozdiel 

1-Plánovanie, kontrola, 
manažment obce  

                417 535                    426 029                426 779     750 

*600                 352 535                    354 243                354 993     750 
*700                   65 000                       71 786                  71 786     0 

2-Služby občanom                   24 646                       24 646                  24 646     0 
600                   18 646                       18 646                  18 646     0 
700                      6 000                         6 000                     6 000     0 

3-Odpadové hospodárstvo                 167 358                    422 710                423 985     1 275 

600                   91 700                       94 564                  95 839     1 275 
700                   75 658                    328 146                328 146     0 

4-Komunikácie                    77 399                       77 399                117 399     40 000 
600                   31 399                       31 399                  31 399     0 
700                   46 000                       46 000                  86 000     40 000 

5-Vzdelávanie              1 133 640                 1 143 460             1 163 671     20 211 
z rozpočtu obce: 600                      2 200                         2 200                  16 256     14 056 

700                      9 800                         9 800                     9 800     0 

ZŠsMŠ Zubrohlava:             1 121 640                1 131 460            1 137 615     6 155 

MŠ - 600                   296 973                      297 346                  297 346     0 

ZŠ - 600                   623 640                      633 087                  639 242     6 155 

ŠJ - 600                   164 667                      164 667                  164 667     0 

ŠKD - 600                     36 360                        36 360                    36 360     0 

700                             -                                  -                              -       0 
6-Šport a voľnočasové 
aktivity 

                  57 460                       59 519                  60 126     607 

obec - 600                   31 460                       31 521                  31 521     0 
700                      7 000                         7 000                     7 000     0 

VČA obce - 600                   19 000                       19 000                  19 607     607 
700                            -                           1 998                     1 998     0 

VČA ZŠsMŠ  - 600                             -                                  -                             -       0 

700                             -                                  -                              -       0 
7-Kultúra                   20 455                       20 455                  20 455     0 

600                   19 455                       19 455                  19 455     0 
700                      1 000                         1 000                     1 000     0 

8-Prostredie pre život                   48 652                       53 652                  53 652     0 
600                   28 939                       34 939                  34 939     0 
700                   19 713                       18 713                  18 713     0 

9-Bezpečnosť, právo a 
poriadok 

                  14 046                       15 237                  18 462     3 225 

600                   12 046                       13 237                  16 462     3 225 
700                      2 000                         2 000                     2 000     0 

10-Sociálne služby                   25 727                       25 727                  25 726     -1 
600                   25 727                       25 727                  25 726     -1 
700                            -                                  -                             -       0 

Spolu               1 986 918                 2 268 834             2 334 901     66 067 



*600 - bežné výdavky 
rozpočtu                      

* 700 - kapitálové 
výdavky rozpočtu       

     
V Zubrohlave 30.06.2020    
     
Vypracoval: Mgr. Zuzana Lipovská     

 

 Mgr. Zuzana Lipovská: Má niekto k tomu nejaké otázky?  

 

DISKUSIA  

 

Starosta: Dávam hlasovať z úpravy rozpočtu v II. Q. 2020 

 

Hlasovanie za úpravy programového rozpočtu za II.Q 2020 

  

Za: Dominik Lešňovský, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek, Tibor Rentka, Mgr. Lukáš 

Gluštík, Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Starosta: Ďalším bodom programu je Dodatok č. 1  k VZN č. 1/2016 o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území obce Zubrohlava. Toto VZN je potrebné upraviť 

najmä kvôli tomu, že od 1. 9. 2020 plánujeme otvoriť Zberný dvor a je potrebné to upraviť vo VZN. Je 

ale nutné najmä z vašej strany poslancov, aby ste šírili osvetu o téme zberu odpadu v obci. Mohli ste si 

všimnúť, že sme tam upravili prevádzkové hodiny zberného dvora. 

 

 

Dominik Šturek: Ja by som tie hodiny najmä v sobotu predĺžil, pretože ľudia to podľa mňa v sobotu 

najviac vyvážajú, pretože sú doma.  

 

Martin Šturek: Áno to je pravda, ja by som to dal soboty od 9:00-14:00 pre celý rok, teda aj v jednom 

aj v druhom období prevádzky. A ako som pochopil je to len pre FO, ktoré majú trvalý pobyt na obci?  

 

Starosta: Áno, ale patria tam a osoby, ktoré majú uhradený poplatok za TKO teda nemusia mať trvalý 

pobyt ale platia poplatok, pretože tu žijú.  

 

DISKUSIA 

 

Hlasovanie za Dodatok č. 1 k VZN 1/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými 

odpadmi na území obce Zubrohlava 

  

Za: Dominik Lešňovský, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek, Tibor Rentka, Mgr. Lukáš 

Gluštík, Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Starosta: 8. bodom programu je samotný prevádzkový poriadok Zberného dvora. Návrh prevádzkového 

poriadku vypracoval obecný úrad s tým, že sme sa inšpirovali aj okolitými prevádzkovými poriadkami. 

Pôvodne sme chceli určiť množstvo odpadu od jednej domácnosti, avšak sme nevedeli odhadnúť 

množstvo, ktoré by sme stanovili, preto to dáme zatiaľ takto a potom a to možno upraví. Obec má 

z projektu určené kvóty odpadu, ktoré musí vyzbierať, patrí tu napríklad textil, šatstvo, jedlé oleje a tuky, 

drobný stavebný odpad, biologicky odpad, veľkoobjemný odpad.  

 

Starosta: Na spracovanie stavebného odpadu, budeme musieť mať firmu, ktorá nám bude odoberať tento 

odpad na základe licencie, ktorú má na spracovanie takéhoto druhu odpadu, budeme podpisovať už 



pripravenú zmluvu s MBM, ktorá sa ako jediná firma v okolí venuje zneškodneniu drobného stavebného 

odpadu. Ďalšou podmienkou zberu odpadu na zbernom dvore je napríklad, že nebudú nám môcť doniesť 

napríklad celý nábytok ako napr. posteľ bude musieť byť rozbitá. 

 

Martin Šturek: Za minulý rok sme vyviezli 112 ton veľkoobjemného odpadu.  

 

Starosta:  Ďalej môže nastať problém aj pri jedných olejoch a tukoch, neviem presne ako to funguje ale 

budeme musieť si na to dať pozor, pretože nám tam niekto môže primiešať nejaký toxický olej alebo 

niečo podobné. Ďalší dôležitý bod je ten, že sa bude kontrolovať, kto má zaplatený poplatok za 

komunálny odpad a iba ten bude môcť vyviesť odpad na zberný dvor.  

 

Sroka Ľuboš: Bolo by dobré tam ešte doplniť, že na zberný dvor je možné vstúpiť aj s traktorom, ľudia 

ich často využívajú na vývoz odpadu na zberný dvor.  

 

Starosta: Áno to je dobrý nápad, to tam určite ešte pridáme. Po oficiálnej stránke je všetko v poriadku, 

Zberný dvor je skolaudovaný a máme už aj kolaudačné rozhodnutie.  

 

DISKUSIA   

 

Mokošáková: V článku 3 bod 2 je tam že ho môžu vyžívať len osoby s trvalým pobytom na obci. 

 

Starosta: To sa ešte tiež upraví a bude to tam upravené tak, že osoby s trvalým pobytom plus tie osoby, 

ktoré zaplatili poplatok za TKO ale tiež len FO. Zdôrazňujem, že zberný dvor je len pre FO a nie pre 

podnikateľov. Každý podnikateľ, teda PO alebo FO živnostník musí mať podľa zákona zabezpečené 

odpady vo svojej réžii teda musí mať zmluvy s firmami, ktoré spracúvajú odpad. Celá táto téma sa bude 

ešte propagovať, aby sa občania naučili, aj z projektu idú nejaké prostriedky na propagáciu. 

 

Stanislav Šimurda: Bolo by dobré vyriešiť aj stavebníkov, niektorí nemajú ani trvalý pobyt v obci a ani 

neplatia za odpad, preto by bolo vhodné im umožniť vyvážať odpad (za nejaký poplatok).  

 

Starosta: Toto budeme riešiť na konci roka, keď si zabehneme určitý systém a uvidíme, či je zo strany 

stavebníkov záujem o takúto službu.  

 

Hlasovanie za Návrh Prevádzkového poriadku Zberného dvora v obci Zubrohlava. 

  

Za: Dominik Lešňovský, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek, Tibor Rentka, Mgr. Lukáš 

Gluštík, Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Jozefa Šurinová: Plánujeme kupovať pozemky pod prečerpávačku ale nemáme ešte určenú cenu, pretože 

pozemky budú od SPF, kde musí zasadnúť cenová komisia a určiť cenu pozemku. 

 

Starosta: Ďalej prechádzame k bodu rôzne. V tomto bode sa budeme zaoberať aj Zberným dvorom, 

konkrétne úverom naň, je potrebné zmeniť formu zabezpečenia NFP, čím sa ušetria finančné 

prostriedky, pretože nebudeme musieť platiť znalca a iné administratívne kroky. Bude to vo forme tzv. 

biankozmenky a teda nebudeme pri preklenovacom úvere na zberný dvor ručiť majetkom obce.  

 

 

 

DISKUSIA  

 

 

 

 



 

Hlasovanie za zmenu formy zabezpečenia nenávratného finančného príspevku na zabezpečenie 

pohľadávky pri projekte Vybudovanie Zberného dvora v obci Zubrohlava na Biankozmenku. 

  

Za: Dominik Lešňovský, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek, Tibor Rentka, Mgr. Lukáš 

Gluštík, Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Starosta: Ďalej Vás chcem informovať o projektoch obce. Pripravujeme projekt zateplenia obecného 

úradu, hodnota zateplenia bude okolo  150 000€ ešte to presne nevieme, avšak v septembri by sa to malo 

podávať je potrebné mať schválené spolufinancovanie tohto projektu. A tiež projekt dotiahnutia 

elektrického prúdu k cykloprístrešku. 

 

DISKUSIA 

 

 

Hlasovanie za spolufinancovanie obce pri projekte Obecný úrad- Stavebné úpravy 

  

Za: Dominik Lešňovský, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek, Tibor Rentka, Mgr. Lukáš 

Gluštík, Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Hlasovanie za spolufinancovanie obce pri projekte Od ľanu po plátno od veže po vežu bez hraníc 

  

Za: Dominik Lešňovský, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek, Tibor Rentka, Mgr. Lukáš 

Gluštík, Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Starosta: Ešte nevieme ako to bude tento rok s dožinkami, tento týždeň sa rozhodneme či sa táto akcia 

bude organizovať alebo nie podľa aktuálnej situácie. 

 

Dominik Šturek: Chcel by som sa informovať, či by bolo možné osadiť zrkadlo na križovatke nad 

školou, pretože tam je slabá viditeľnosť.  

 

Starosta: Zatiaľ plánujeme vymeniť len zrkadlo pri cintoríne ale môžeme nad tým uvažovať, kde by ešte 

bolo potrebné takéto zrkadlo osadiť.  

  

Mokošáková Ľudmila: Ja by som sa rada v mene dôchodcov informovala a chcela požiadať o tom, či by 

bolo možné naďalej poskytovať obedy dôchodcom a v rámci sociálneho príspevku obce a na to by 

muselo byť prijaté nové VZN. 

 

Zuzana Lipovská: Dôchodcovia majú obedy za 2,50 € za jeden obed už teraz cena pre bežných 

stravníkov je to 3,60 eur. a poskytovať sociálnu službu obnáša veľa administratívnych krokov, napríklad 

je potrebný lekársky posudok od každého prijímateľa služby.  

 

Starosta: Počas krízy to bolo super, že sme dôchodcom tieto obedy vozili, takmer všetci si to chválili 

a aj ja uznávam, že to bola dobrá služba, ktorá by sa v obci dlho udržala, avšak je potrebné sa na to 

pozrieť najmä z ekonomického hľadiska. Obec musí mať osobu, ktorá by tieto obedy rozvážala túto 

osobu treba zaplatiť, je potrebné mať aj auto, ktoré bude vyhovovať hygienickým štandardom, pokiaľ 

by sa obedy naďalej balili do jednorázových obalov tieto produkujú neskutočné množstvo odpadov. 

Dôchodcovia majú obedy za cenu 2,50€ za obed, čo pomaly nie sú ani režijné náklady na ich výrobu, je 



len potrebné, aby si tieto obedy len prevzali v jedálni alebo si zabezpečili osobu, ktorá im tento obed 

zoberie.  

 

Starosta: Ešte by som vás chcel informovať o pozemku Jakuba Kureka, po vypracovaní nového 

geometrického plánu bude od neho obec kupovať pozemok pod miestnu komunikáciu za cenu 1€, preto 

by som dal hlasovať o súhlase s kúpou tohto pozemku  

 

DISKUSIA  

 

 

Hlasovanie za kúpu pozemku pod miestnu komunikáciu od Jakuba Kureka po vypracovaní nového 

geometrického plánu za cenu 1€. 

  

Za: Dominik Lešňovský, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek, Tibor Rentka, Mgr. Lukáš 

Gluštík, Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

DISKUSIA  

 

Dominik Šturek: Ako to bude s tou umývarkou čo má stavať Bolibruch?  

 

Starosta: Dal si žiadosť na stanovisko obce, obec vydala kladné stanovisko k výstavbe a prebieha v tejto 

veci stavebné konanie a oni musia v zmysle ďalších zákonov splniť všetky normy. 

 

DISKUSIA  

 

Starosta: Ďalej tu máme žiadosť Nikoly Jendrušákovej o zaradenie pozemku do Územného plánu obce. 

 

DISKUSIA 

 

Starosta: Obec v súčasnosti neplánuje rozšírenie územného plánu obce.   

 

Martin Šturek: Znova chcem apelovať na zakúpenie automatického defibrilátora, ktorého kúpu sme 

schválili už na predchádzajúcom zastupiteľstve mám nové ponuky, ktoré Vám môžem zaslať a môžeme 

vybrať jeden, ktorý zakúpime.  

 

Starosta: Áno, to je pravda, je potrebné to už zakúpiť. A pokiaľ bude tento prístroj umiestnený na 

obecnom úrade vonku bude potrebné tam namontovať aj kameru, aby sme to mali pod dohľadom.  

 

Stanislav Šimurda: Mám taký návrh na zastupiteľstvo, chcel by som, aby sa zasadnutia obecného 

zastupiteľstva nahrávali a nahrávky zverejňovali na webe obce. 

 

DISKUSIA  

 

Starosta: Skúste nad tým pouvažovať a na budúcom zasadnutí sa o tom môžeme ešte pobaviť.  

 

Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil X. zasadnutie obecného zastupiteľstva.  

 

 

 

 

 

                                                                      Pavol Bugeľ 

          starosta obce 


